
 

PREGUNTES DEL PARTIT POPULAR AL PLE DE JULIOL 

 

1) El govern ja té les conclusions de l’inventari de l’arbrat de la nostra 

vila que s’havia de fer a finals de juny? Si és així, quants arbres 

necessiten una actuació urgent per estar malalts o en mal estat? 

 

2) El govern ha iniciat una campanya per reduir les bosses de brossa 

tretes fora de l’horari establert. Relacionat amb això, preguntem si ja 

tenen habilitada la persona que ha de gestionar les sancions a la gent 

que llença les bosses de manera incorrecta.  

 

3) Quines novetats hi ha sobre la desitjada ampliació del CAP després 

de la reunió mantinguda entre responsables de Salut i l’Ajuntament 

d’Arenys de Mar? 

 

4) Com afectarà als clubs la substitució de la coberta del pavelló als 

entrenaments de les entitats al mes de setembre? Quines 

alternatives tindran? 

 

5) Preguntem al govern quines actuacions té previstes de cara al Torneig 

de futbol Vila d’Arenys que es celebra per Sant Roc: retirar canyes del 

Rial, pentinar la gespa, canviar focus fosos, etc... 

 

6) Ha comptabilitzat el govern quantes places de zones blaves i verdes 

hi ha a la nostra vila i quina diferencia hi ha amb el que estipula el 

conveni amb l’empresa que gestiona l’aparcament? 

 

7) Té alguna noticia el govern sobre com es troba la desocupació dels 

trasters situats a l’aparcament dels pisos del Pla dels Frares? Quines 

solucions proposa l’Agencia Catalana de l’habitatge perquè no es 

produeixin més ocupacions en aquest indret? 

 

8) Hi ha alguna novetat sobre la xifra del cost del plec de condicions de 

la recollida selectiva que havia de fer una empresa externa? Quina és 

la diferència amb el que coneixíem fins ara? 


